



FOR IMMEDIATE RELEASE

**WINNERS OF THE 2017
'TOP 10 NORTH AMERICAN GARDENS WORTH TRAVELLING FOR'
GARDEN TOURISM AWARDS**

Toronto, Canada . . . Tuesday, March 14, 2017 . . . Today at the North American Garden Tourism Conference, the Canadian Garden Council and the American Public Gardens Association are pleased to announce the recipients of the 2017 'Top 10 North American Gardens Worth Traveling For' Garden Tourism Awards.

Tourism is the world's fourth largest industry. And Garden Tourism is a significant part of it. "For example," says Dr. Richard Benfield, author of *'Garden Tourism'*, and chair of the International Garden Tourism Network, "more people visit gardens in the United States than go to Disneyland and Disneyworld combined, and more than visit Las Vegas annually, making Garden Tourism one of the largest sectors in the tourism market."

Garden Tourism Awards are presented to gardens that have distinguished themselves in the development and promotion of the garden experience as a tourism attraction. "In the spirit of highlighting North America's most dynamic garden experiences and in consultation with a North American jury, we are honoured to announce the 2017 recipients of the 'Top 10 North American Gardens Worth Travelling For' Garden Tourism Awards," said Michel Gauthier, Executive Director of the Canadian Garden Council and Chair of the North American Garden Tourism Conference.

2017 TOP 10 NORTH AMERICAN GARDENS WORTH TRAVELLING FOR

(in alphabetical order)

1. ***Chicago Botanic Garden***, Chicago, Illinois
2. ***Dr. Sun Yat-Sen Classical Chinese Garden***, Vancouver, British Columbia
3. ***Ethnobotanical Garden***, Oaxaca, Mexico
4. ***Halifax Public Gardens***, Halifax, Nova Scotia
5. ***Hershey Gardens***, Hershey, Pennsylvania
6. ***Jardins de Métis / Reford Gardens***, Grand-Métis, Québec
7. ***Las Pozas***, Xilitla, Mexico
8. ***Longue Vue House and Gardens***, New Orleans, Louisiana
9. ***San Diego Botanic Garden***, Encinitas, California
10. ***Tucson Botanical Gardens***, Tucson, Arizona

For more information (media only) please contact:

Michel Gauthier: Executive Director, Canadian Garden Council and
Chair, North American Garden Tourism Conference
www.gardencouncil.ca
www.gardentourismconference.com

Tel: 613-3014554 Email: director@gardencouncil.ca



POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

GAGNANTS DES PRIX TOURISME DE JARDIN 2017 LES « 10 PLUS BEAUX JARDINS NORD-AMÉRICAINS QUI VALENT LE DÉPLACEMENT »

Toronto, Canada. . . mardi 14 mars 2017. . . La Conférence nord-américaine jardin et tourisme a le plaisir d'annoncer les récipiendaires des prix Tourisme de jardin « 10 plus beaux jardins nord-américains qui valent le déplacement ».

Le tourisme est la quatrième industrie au niveau mondial. Et le tourisme de jardin en est un élément important. « Par exemple, affirme le D^r Richard Benfield, auteur du livre *Garden Tourism* et président de l'International Garden Tourism Network (Réseau international du tourisme jardin), plus de gens visitent les jardins en Amérique qu'il y en a qui vont à Disneyland et à Disneyworld mis ensemble ou qui visitent Las Vegas annuellement, ce qui fait du tourisme de jardin un des secteurs les plus importants du marché touristique. »

Les prix Tourisme de jardin sont présentés à des jardins qui se sont distingués dans le développement et la promotion de l'expérience jardin comme attraction touristique.

« Afin de mettre en valeur les expériences de jardin les plus dynamiques en Amérique du Nord, en consultation avec un jury nord-américain, nous sommes honorés d'annoncer les récipiendaires des prix 2017 des « 10 plus beaux jardins nord-américains qui valent le déplacement », a déclaré Michel Gauthier, directeur administratif du Conseil canadien du jardin et président de la Conférence nord-américaine jardin et tourisme.

LES 10 PLUS BEAUX JARDINS NORD-AMÉRICAINS 2017 QUI VALENT LE DÉPLACEMENT

(en ordre alphabétique)

1. ***Chicago Botanic Garden***, Chicago, Illinois
2. ***Dr. Sun Yat-Sen Classical Chinese Garden***, Vancouver, Colombie-Britannique
3. ***Hershey Gardens***, Hershey, Pennsylvanie
4. ***Jardín Etnobotánico d'Oaxaca***, Oaxaca, Mexico
5. ***Jardins de Métis / Reford Gardens***, Grand-Métis, Québec
6. ***Jardins publics d'Halifax***, Halifax, Nouvelle-Écosse
7. ***Las Pozas***, Xilitla, Mexico
8. ***Longue Vue House and Gardens***, La Nouvelle-Orléans, Louisiane
9. ***San Diego Botanic Garden***, Encinitas, Californie
10. ***Tucson Botanical Gardens***, Tucson, Arizona

Pour plus de renseignements (**médias seulement**), veuillez communiquer avec:

Michel Gauthier: Directeur général, Conseil canadien du jardin et
président, Conférence nord-américaine jardin et tourisme
www.conseildujardin.ca
www.gardentourismconference.com

Tél. : 613 301-4554 Courriel: directeur@conseildujardin.ca